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Stofzuigerproblemen 
Toen we woensdag 2 november in het instructiebad zaten, merkte Rob op dat de 
stofzuiger wel weer eens ingezet mocht worden en wees daarbij op het vele zand 
dat op de bodem lag. Jeroen antwoordde dat de stofzuiger stuk was, maar 
volgende week gerepareerd zou zijn. Hierna vergat Rob de (nieuwe) bus met 
koeken bij de zwembadrand mee te nemen en liet Michaël zijn zwembroek en 
handdoek achter in de kleedkamer. De zwemspullen bleken gelukkig bij de 
gevonden voorwerpen te liggen, maar de koeken zijn op mysterieuze wijze 
verdwenen. Een week later waren we getuige hoe Jeroen stond te hannesen bij 
het aansluiten van de stofzuiger. Hij gaf direct toe dat hij er geen verstand van 
had. Gelukkig hadden wij altijd goed opgelet als badmeester Ron aan het werk 
was, dus kon Rob snel de helpende hand bieden. Opgelucht keken Bianca en 
Jeroen daarna toe hoe het apparaat automatisch zijn werk deed.  
 

23 november was Maarten weer aanwezig. Net op tijd, want zijn kaart was nog 
maar één week geldig. Daarom moesten wij allemaal op zijn kaart naar binnen. 
Vlak voor het einde van ons zwemuur zagen we dat Jeroen zijn zwarte 
Sportfondsenbroek had omgewisseld voor een (merkloze?) gele zwemshort. Ook 
Bianca had zich omgekleed. Jeroen vertelde dat hij het fijn vindt om zich na een 
lange werkdag nog even te ontspannen in het water.  
We zagen ook dat het experiment met de vloer was beëindigd, want die gaat nu 
weer aan het einde van de dag (zoals vroeger) omhoog. Pierre van de 
technische dienst testte namelijk sinds eind juni of het neerlaten van de vloer een 
waterbesparing zou opleveren. Dat is kennelijk niet het geval. Wij vragen ons af 
wanneer het experiment met de uitgeschakelde aflezer van de watertemperatuur 
(nu al ruim anderhalf jaar) wordt  beëindigd.  Of zou de apparatuur echt niet meer 

Jeroen krijgt instructie van Rob; Bianca kijkt toe te repareren zijn? 
 
Jubileum, aquashort en camera's 
In december werd het zwembad weer traditioneel versierd met lichtsnoeren, een boom met lampjes en een echte kerstman. Op 
7 december was het precies 6 jaar geleden dat Ruud en Peter voor het eerst naar Het Wedde kwamen omdat zij door Rob en 
Joeri geselecteerd waren voor het wekelijkse banenzwemmen. Lang konden we bij dit jubileum niet stilstaan, want er moest 
natuurlijk wel gezwommen worden! Ruud had voor Bianca het nieuwste 
exemplaar van de Zwem-Zwam meegenomen. Jeroen was die avond niet 
aanwezig en kreeg 'm dus een week later. Die dag had Ruud ook voor het eerst 
zijn nieuwe Speedo Endurance Classic Aquashort aan. Dat is dezelfde als Rob, 
maar dan in het zwart. Ook hij heeft die (bij Pluto Sport) gekocht omdat Nicolette 
een zwembroek met korte pijpjes veel leuker vindt staan. En voor de liefhebbers 
waren er na afloop stroopwafels, die nog over waren van het geocachen van 
afgelopen maandag. 
 

Op 21 december ontdekten we ineens een webcam bij de kassa. Die stond gericht op de kerstboom in de hal, maar was niet 
bedoeld om diefstal te voorkomen. Volgens Pauline is het vanwege de golfers die gratis meelopen met een betalend lid. Rond 
het wedstrijdbad waren ook nieuwe camera's geplaatst. Hoewel Jeroen niet wist of ze al waren aangesloten, voelden we ons 
ineens een stuk veiliger. En op deze manier kan ook beter in de gaten worden gehouden of iedereen wel volledige banen 
zwemt, niet te lang aan de kant blijft hangen of over de beweegbare vloer loopt, in plaats van te zwemmen. Vereiste is wel dat 
de beelden minstens een week bewaard blijven, zodat die bij twijfel terugbekeken kunnen worden. Ook klonk er sfeervolle en 
toepasselijke kerstmuziek uit de speakers. Heel wat anders dan Nick & Simon of de skihutmuziek van Gydo vroeger!  
 

Koffie met een oliebol 
Jeroen had het de week ervoor beloofd: als wij oliebollen meenamen, zou hij voor 
koffie zorgen. Op 28 december had Ruud een zak oliebollen bij zich en Rob kerst-
kransjes. Jeroen noteerde meteen onze drankwensen. Hij had het makkelijk, want 
door omstandigheden waren slechts 3 van de 6 zwemmers aanwezig.  
Terwijl we een oliebol weghapten, vertelde Jeroen dat hij al 3 jaar in Het Wedde 
werkt en 5 dagen in de week zwemles geeft. Slechts één keer heeft hij samen met 
Pieter op een woensdagavond gewerkt. Dat was op 23 september 2009, toen hij 
voor badmeester Ron moest invallen. Het lijkt erop dat de koffievoorziening een 
vervolg gaat krijgen. Een enthousiaste Jeroen zei na 2½ oliebol dat hij erover zou 
nadenken om dit vaker te doen. Michaël stelde direct voor om volgende week 
gevulde koeken mee te nemen. Wij zijn benieuwd… 


